
van: N (geanonimiseerd)

Verzonden: 14-02-2019 16:00 

a e (geanonimiseerd)

Onderwerp: aantekening van het overleg VVM 

Ha 

Bijgaand mijn aantekeningen ter aanvulling. 

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groeten, 

beleidsmedewerker sport 

gemeente 

Zuidplas 

T 

E 

l www.zuidplas.nl 

Gemeentehuis Raadhuisplein 2, 2914 KM Nieuwerkerk aan den IJssel 

Locatie De Saffier, Kleinpolderlaan 4, 2911 PA Nieuwerkerk aan den IJsse! 

Postadres Postbus 100, 2910 AC Nieuwerkerk aan den IJssel 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Verslag van het overleg van Voetbalvereniging Moordrecht en wethouder Verbeek, gehouden op 14 

Tebruari 2019. 

Aanwezig: B secr. en N (v:z. namens VVM, wethouder Jan Verbeek, 

projectieider N -" B n2rnens de gemeente Zuidplas. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. Opening. 

Wethouder Verbeek opent het oevrleg en stelt N voor als nieuwe projectleider. Het 

overleg is op verzoek van de voetbalvereniging. 

(geanonimiseerd)

2. Planning. 

Het is zoals ook VVM aangeeft een complex project in combinatie met woningbouw. Aangegeven dat 

een realostische planning toch minimaal uitgaat van in gebruikname per 2021. Er zijn veel 

verschillende procedures te volgen. Bestemmingsplanmatig, inspanning van Sweco rond planvorming, 

sloop Sjaloomschool. In maart zal Provinciale Staten zeer waarschijnlijk instemmen met realisering op 

de beoogde plek. 

Binnenkort zal ook een voorbereidingskrediet worden gevraagd. 

Sociale woningbouw, 26 op korte termijn en 16 later, heeft enige prioriteit vanwege combinatie met 

renovatie van jaren 50 wijk in Moordrecht. Bouwen het trapveldje naast de VVM ziet men niet als 

optie, gelet op de heftige bezwaren die er ook al eerder waren bij het gebruik als pupillenveldje. 

e doet nog de suggestie om eventueel de Scouting eerder te verplaatsen en daar zociale 

woningbouw te plannen. Die zijn wellicht wat eerder uit te plaatsen met behulp van desnoods een 

tijdelijk gebouw. 

(geanonimiseerd)

Toegezegd is een planning te verstrekken van de te volgen RO procedure. 

3. Budgetten. 

Wethouder Verbeek schets het huidige gemeentebeleid ten aanzien van de bijdrage voor nieuwbouw. 

Het devies is nieuw voor oud. Dat betekent dat er wordt uitgegaan van de huidinge m2 aan gebouw. 

Per m2 wordt vervolgens een bedrag beschikbaar gesteld. Uitbredingen ten opzichte van de huidige 

locatie komen dus voor rekening van de VVM 

Binnen het huurbeleid en subsidiebeleid volgt deze zomer de afweging rond de invoering van 

kostendekkende huren voor gebruik van sportvelden. Duidelijk is wel dat daadwerkelijke betaling van 

kostendekkende tarieven niet zal Iukken voor sportverenigingen. Bij de evaluatie van het 

subsidiebeleid worde er rekening mee gehouden. 

4. Sweco. 

Er is opdracht gegeven voor een nieuwe schets voor de indeling van de beoogde locatie. Het 

zogenaamde “boerenerf” is het uitgangspunt. Dit komt neer op gecentreerde bouw met daarom heen 

de velden. 

Verkeersbeweging spelen een grote rol. Gemeentelijke verkeersdeskundigen zullen zich buigen over 

de meest veilige route en kruising van de verschillende vervoersvormen. 

Toegezegd is om met enige regelmaat bijeen te komen, waarbij de wethouder niet steeds aanschuift 

maar waar nodig aanwezig zal zijn. 


